
                                                   

 

Skolebestyrelsesmøde Hvidebækskolen 
Mødedato: 5. november 

2020 klokken 17-19 

MEDLEMMER: Janne Nielsen, Louise Brix Guldbrandsen, Line Christiansen, Ditte Andersen, Rikke 

Larsen, Christian Bechsgaard, Daniel Kim Køllgaard 

MEDARB.REP.: Bernadette Jedig, Anita Rathje  

SKOLELEDELSEN: Steen Windfeldt, Line Mie Hjorth Christensen/ Anette Aggergaard 

ELEVREPRÆSENTANTER: Formand: Mia Næstformand: Kasper 

FRAVÆRENDE:  

17.00-17.20 Præsentation af alle medlemmer og Steen 

• Præsentation af Steen  

• Bestyrelsen 

Præsentation af bestyrelsen 

Deltager i kursus for skolebestyrelser d.16.nov. kl.16.30-19.30 

17.20-17.30 Elevråd 

• Orientering og debat om elevrådets punkter: 

Elevrådet har ønsker om nye borde og stole, madboden, nyt værktøj i håndværk og design, 

flere vandautomater, automat op og køre igen, skaterramper, et biologilokale. 

Nye bøger til biblioteket – her kunne det være interessant at søge fonde. 

Ledelsen tager ønskerne med videre og laver en strategiplan for de forskellige områder.  

17.30-17.50 Beslutningspunkter 

• Farlig skolevej (Svallerup for de ældre elever) – hvordan vil vi arbejde videre med 

dette – opfølgning 

Der er besluttet cykelsti fra hovedvejen via Dyssevej til Ubby. Der er dog stadig en farlig 
skolevej fra Svallerup til Jerslev. Denne er dog ikke registreret som farlig skolevej. Det vil 
bestyrelsen gerne arbejde på. 

Vi får i den kommende tid besøg af Rambøll, der skal kortlægge trafikken og farlige skole-
veje.  

Punktet er tidligere arbejdet med – ledelse forsøger at gøre noget ved det igen.  

Da Svallerup skole lukkede, lovede politikerne at sørge for sikker trafik.  

• Høring feriekalender – se vedhæftede bilag 

Bestyrelsen har ingen bemærkninger. 

 

17.50-18.15 Orienteringspunkter  

• Covid-19 

Vi følger de regler og retningslinjer som udstikkes fra sundhedsstyrelsen i tæt kontakt med kom-

munens sundhedstjeneste. 

• Nyhedsbrev – evaluering af 1. udgave. Se link: https://hvidebaekskolen.aula.dk/ny-

hedsbrev 

https://hvidebaekskolen.aula.dk/nyhedsbrev
https://hvidebaekskolen.aula.dk/nyhedsbrev


Gode tilbagemeldinger – som bestyrelsen gerne vil fortsætte med.  

• Rammerne for konfirmationsforberedelsen i Svallerup - nyt? 

 Rikke kontakter præsterne på skolens vegne, for at ensrette konfirmationsforberedelsen.  

Præsterne har lovet at snakke sammen og sikre at der næste år kommer en klar udmelding. Ledel-

sen tager en dialog med Præsten fra Svallerup 

• Mulige forældrerepræsentanter og suppleanter til de pladser der er ledige 

Daniel Kim Køllgaard træder ind i bestyrelsen, da der manglede en forældrerepræsentant. 

 

18.15-18.50 Debatpunkter  

• Undervisning over nettet ved nedlukning af skole fx pga. COVID19. 

Punktet blev debatteret.  

Vigtigt at alle lærere bruger samme forum og digitale platform. Der har været mange erfa-

ringer fra sidste nedlukning.  

• Brug af vikarer 

Forberedelse til vikarer, problematik med akut vikardækning. Punktet genoptages.  

 

 

• Budget og brug af 250.000 ifølge budget 2021 

Der arbejdes videre med de 250.000 og ideerne fra elevrådet.  

18.50-19.00 Kort orientering fra 

• Pædagogisk Råd v/Anita Rathje: 

• Elevråd:  

• SFO: 

• Ledelsen: 

• Skolebestyrelsen:  

  

Kommende punkter til skolebestyrelsesmøderne: 

• Skolevej 

• Valg af forældrerepræsentanter til de forskellige klasser og overblik over bestyrelses-

valg 

• Princip for vikardækning 

• Brug af de 250.000 

 

 

Kommende skolebestyrelsesmøder:   

2020.   2.12 

2021.   14.1., 22.2., 23.3., 28.4., 31.5. 

 

 


